
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY RADY RUV 

18. 3. 2021 

 

Přítomní (bez titulů): M. Koleček P. Holeček, M. Marková, D. Matějovská, B. Chládková, J. Němeček, 

I. R. Žádná, M. Švecová, J. Talašová, B. Zavadská, M. Zelinský, J. Hančil, I. Armutidisová, I. Medek, 

Z. Bezecný, A. Krejčová 

 

Omluvení (bez titulů):  

 

Program: 
 

1. Informace o průběhu srovnávacího hodnocení výstupů za rok 2020 v jednotlivých 
segmentech RUV 

2. Příprava certifikace výstupů za rok 2020 - kontrola seznamu certifikátorů pro jednotlivé 
segmenty RUV 

3. Různé 
 
Ad 1 

Garanti jednotlivých segmentů informovali o průběhu srovnávacího hodnocení, zejména o změnách 

v souvislosti s koronavirem. Mimo Literaturu je ve všech segmentech znatelný pokles v počtu výstupů 

za rok 2020. V SÚ bylo zadáno překvapivě málo online výstupů.  

V segmentech, kde došlo k větším změnám v hodnocení (formát či kvantita), garanti segmentů připraví 

stručnou zprávu o srovnávacím hodnocení. Prof. Koleček ze zpráv připraví kompletní materiál, který 

bude prezentován Radě RUV.   

Ad 2 

Ing. Marková informovala o přípravě certifikace. Garanti zašlou co nejdříve jména certifikátorů za své 

segmenty.  

Ad 3  

Příprava na jednání Rady RUV. Pozvánka byla odeslána. Jedním z bodů jednání bude potřeba 
konsensu nad tím, jak Covid-19 změnil sběry v RUV – možná diskuze, jak pojmout RUV ve vztahu 
k pandemii. Dále zde garanti zhodnotí změny ve sběrech oproti roku 2019. A také je potřeba diskuze 
nad tím, jak uchopit hodnocení v těchto letech – za každý segment by mělo vzniknout doporučení, jak 
na to. 
 
Padl návrh, aby se do Rady RUV pozvali i zástupci RVŠ. 
 
Více autorů u jednoho výstupu – nutno řešit problém autorství u druhého autora (studijní 
předmět/program se vykazuje pouze u prvního autora). Autoři by se měli domluvit mezi s sebou kdo 
výstup zaeviduje.   
 
 
Otázka starých výstupů, doktor Holeček navrhuje smazat záznamy starší 2 let.  
 

 

Zapsala: Adéla Krejčová, Marcela Marková 


